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26/16  STATUS KUTT I TILSKUDD FRA RIKSANTIKVAREN 

TIL SJØLINGSTAD ULDVAREFABRIK 

 

Går til 

Styrets medlemmer 

 

Styremøte 

07. september 2016 

 

Saksbehandler 

John Olsen 

 

Saksfremlegg 

Det vises til sak 12/16 og 18/16 

 

Etter sist styremøte har det vært en videre dialog mellom Riksantikvaren og Vest-

Agder-museet med særlig fokus på å finne en løsning for 2016, men også for å sikre en 

forutsigbarhet for 2017 og videre fremover. Museet har fått god drahjelp fra flere hold. 

 

I forhold til 2016 oppfatter museet at det nå er enighet om en modell hvor 

Riksantikvaren bidrar med noe friske midler, museet bidrar med noe, samt at det åpnes 

for å kunne omdisponere noe av investeringstilskuddet til drift (tallene vil bli presentert 

i møtet). Museet avventer en skriftlig tilbakemelding på valgte løsning, men med 

bakgrunn i dialogen anser museet inntil videre at finansieringen for 2016 er sikret. 

 

Det må imidlertid fortsatt arbeides videre med å sikre finansieringen for 2017 og 

fremover. Riksantikvaren har innkalt til møte den 19. oktober 2016 i forhold til en 

dialog om deres prioriteringer fremover. Da er også rammene i statsbudsjettet kjent. 

Museet arbeider parallelt med å spre kunnskap om utfordringene for de teknisk-

industrielle kulturminnene generelt, og Sjølingstad Uldvarefabrik spesielt, i relevante 

miljøer. Bl.a. har vi invitert leder for Energi og miljøkomiteen på Stortinget, Ola 
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Elvestuen, til å besøke museet. Han ble også presentert for problemstillingen under 

Arendalsuka. 

 

Forslag til vedtak 

Styret ser positivt på at finansieringen for 2016 synes sikret. Styret forutsetter at 

tilskuddet fra Riksantikvaren for 2017 vil være på tilbake på et normalnivå.  

 

Vedtak 

 

 

Vest-Agder-museet IKS 


